
KODELJEVO
Delegati skupščine KS so se

zbrali sredi, sveta KS pa
konec prejšnjega meseca.

Na skupščini so kritično
ocenili rezultate referenduma
za III. samoprispevek. Ce-
prav so rezultati pozitivni, ne
smemo biti z njimi povsem
zadovoljni. Udeležba na gla-
sovanju se je po posameznih
enotah gibala od 74 rr do
90''(, »za« samoprispevek pa
sb se krajani odločili od 49*r
do 62 ' r. Bližajočim volitvam
bo potrcbno posvetiti torej
precejšnjo pozornost.

Delegati so primerjali ure-
sničene in neuresničene na-
loge iz plana za preteklo leto.
Zataknilo se je prcdvsem za-
radi pomanjkanja sredstev.
Dclovna organizacija
INDOV, ki je po statusni
spretnembi vključena kot
tozd v Agrotehniko-
Grud«, se bo zdaj verjetno

laže preselila. Žal s semafori-
zacijo križišča Kajuhove s
Povšetovo ne bo nič, ker ko-
mite za promet ne soglaša s
tako spremembo, češ da bi
ovirala normalen potek pro-
meta. Še naprej ostaja v planu
adaptacija gradu Kodeljevo
in KS išče investitorja. S sred-
stvi III. samoprispevka boza-
gotovljen6 financiranje pri-
zidka VVO^Btona Župančiča
— oddelka Na peči in gradnje
telovadnice pri OŠ Ketteja in
Murna, vrtec Na peči pa bo
preurejen v jaslični oddelek.
KS si bo prizadevala storiti
čimveč glede varstva otrok
zunaj vrtcev pri varuhinjah.

To je samo de! nalog. ki ča-
kajo KS. Plan za leto 1982 je
širok in novoizvoljene dele-
gate čaka ogromno dela. V
zaostrenih razmerah gospo-
darjenja pa b<ido žclje in na-
Ibge še težje uresničljive.

Letos bo uveljavljen nov
način financiranja KS. Sred-
stva bodo KS dodeljena na
temelju enotnih meril in kri-
lerijev. Pri oblikovanju le-teh
bo potrcbno aktivno sodelo-
vati. Trenutno pa še ni znano,
s koliko sredstvi bo KS letos
razpolagala, kar otežkoča
oblikovanje in sprejem fi-
nančnega načrta. Zato je-

skupščina obravnavala samo
izhodišča za pripravo osnutka
finančnega načrta. Svet KS pa
je predlog finančnega načrta
kljub temu obravnaval in
sprejel.

Svet je razpravljal tudi o
volitvah. Dd̂ slej je bilo evi-
dentiranih 80 kandidatov od
potrebnih 130. Poleg tega je
volilna komisija naredila
novo razporcditev volilnih
enot. Namesto na dosedanjih
štirih bomo volili na petih
enotah. J.D.


